
Začeli smo graditi novo igrišče
Na OŠ Jožeta Moškriča smo

imeli v sredo, 17. oktobra
majhno slovesnost ob začetku
gradnje športnega igrišča. Staro
igrišče je za vseh tisoč učencev

premajhno, poleg tega pa ga
uporabljajo tudi drugi krajani.

Ob slovesnosti je spregovoril
predsednik SZDL naše KS.
Potem so učenci od prvega do

osmega razreda pokazali, kaj vse
zmorejo v športni in ritmični gi-
mnastiki. Posebno radi skačemo
čez različna orodja, za kar je
treba precej poguma. Učenci 7.
in 8. razredov so nam dokazali,
da jim ga ne manjka, prav tako
učenkam 1. razredov. Žazaklju-
ček so dekleta s kolebnicami
prikazale ritmično vajo. Vse
vaje je spremljala prijetna glas-
ba. Kljub dežju je slovesnost
uspela. Program je potekal na
starem igrišču, vendar upamo, da
bo maja lahko že na novem.
Igrišče bo 28 m široko in 48 m
dolgo, razdeljeno pa bo na tri
manjša igrišča. Za košarko, ro-
komet, badminton, odbojko ali
nogomet ter za skok v višino in
daljino. Od starega igrišča ga bo
ločevala atletska steza.

Uresničila se nam je velika
želja. Novega igrišča se že vsi ve-
selimo, saj nam bo veliko pripo-
moglo k nadaljnjemu razvijanju
naših telesnih sposobnosti.
Zdravduh je le vzdravem telesu.
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